

Protokoll Styrelsemöte

Friluftsförbundet Genarp 2025-02-06

Plats: Kyrkstugan i Genarp, kl 19.00-21.00

Närvarande: Napoleon Truedsson, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Therese Omme, Peter Olsson, Jenny Planell

1. Öppnande av mötet
2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.
3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Jenny Planell till justerare.
4. Föregående protokoll
Christel har meddelat Tommy Renn att vi håller på att titta på nya ledarkläder.
Therese har besiktigt Vita Slingan och rapporterat till Jenny Gustavsson att det inte finns något att anmärka på förutom några partier som är blöta.
5. Årshjulet/ aktiviteter vår
 - Ta fram checklistor åt grupperna som hjälp de olika aktiviteterna i årshjulet.
Christel föreslog att se över fördelningen av våra olika uppgifter under ett separat möte istället för under ett styrelsemöte.
 - Valborg Strövare -15
Ifjol stod Strövare -15 över att hålla i fackeltåget. Therese ska kontakta gruppen för att höra om de vill och kan hålla i det i år istället.
6. Ledarbrev
 - Årsmöte 6 mars. Utprovning av ledarkläder.
 - Första hjälpen utbildning 24 mars och 31 mars kl 19-21
 - Ledarcafé
 - Info utveckla checklistor till våra aktiviteter i årshjulet
 - Info om Camp Out 2025
 - Uppmana ledarna till att gå med i ledargruppen på Facebook
Jenny skriver brevet.
7. Utbildningar
 - Första hjälpen med hjälp av Räddningstjänst syd, brandkåren i Genarp.
Måndagarna den 24 och 31 mars. Vem skickar ut info?
 - Camp Out 2025 6-7 september. Återkoppling från mötet.
Peter berättade att det ska läggas upp som Äventyr och att det kommer finnas

Genarps lokalavdelning

plats för 60 st bokningar.

Det var inte så många deltagare med på mötet, men Peter säger att alla lokalavdelningar är intresserade av att vara med på ledarträffen.

Avgiften kommer vara 350:- som kommer vara bindande efter ett visst datum.

Vår ambition är att lokalavdelningen ska bjuda våra deltagande ledare på avgiften.

Genarp kommer att ansvara för maten på lördagskvällen.

8. Dokument till årsmötet. Vi går igenom handlingarna som ska presenteras. Vem är ordförande på mötet? Återkoppling från valberedningen.

Napoleon frågar Karin Berg om hon vill vara ordförande på årsmötet.

Christel kontaktar revisorerna och frågar om de kan fortsätta sina uppdrag.

Förslag från valberedningen på fyra nya personer i styrelsen (två ledamöter och två suppleanter):

Rita Gullklint

Lollo Grén

Johanna Bylander

Åsa Unnerbäck

Verksamhetsberättelsen 2024, Verksamhetsplanen 2025, budget och resultat.

Första hjälpen, invigning av vindskydd, ambition att fortsätta med medlemscafé. Ledarkläder. Utveckla checklistor till vårt årshjul. Camp out-ledarträff. Möte med markägarna runt om under 2025. Tham info att vi har uppsyn av vita slingan åt Lunds kommun.

Vi gick igenom dokumenten och noterade vissa grejer som behöver justeras.

Vi tar bort ledarnas namn från grupperna och även andra personer som är namngivna.

9. Återkoppling. Planeringskonferens som Christel har deltagit i. Ny Övergripande treårig verksamhetsplan, gemensam för Friluftetsfrämjandets tre organisatoriska delar, 2025-2027
Planen har främst tre sy huvudstrategier:
 - Stärk det ledarledda friluftslivet
 - Öka friluftslivets samhällsbidrag
 - Inspirera allmänheten till friluftslivDessa bryts sedan ned till Lokalavdelningarnas, Regionernas samt Riksorganisationens uppdrag och roller.
10. Visionsmöte – Peter presenterar ett förslag på hur det skulle kunna genomföras.
Peter har fått kontakt med Karolina Perngården som kan ställa upp som

Genarps lokalavdelning

moderator. Vi väntar med att ha mötet till hösten då den nya styrelsen har kommit in i arbetet lite grand.

11. Läget i verksamheten.

Knytte -20/21 -

Mulle -19 -

Mulle -18 -

Strövare -16/17 -

Strövare -15 -

Lufsare-13 -

Lufsare -12 -

Lufsare -11 -

TVM - Två TVM'are var med och åkte skridskor då vi hyrde ishallen i Lund

Vuxenmulle -

Tipsrundan -

MTB -

SUP -

Vandring -

12. Övriga frågor

Markera upp var kanotsläpet ska stå i förrådet.

Therese berättade att hon blivit kontaktad av SportAdmin som undrar om vi är intresserade. Efter en liten diskussion bestämde vi att det i nuläget inte är något för oss.

Peter undrar om vi är intresserade av en profilerad vattenflaska som är tryckt med vår logga. Therese ska fråga resten av arrangörerna av årets Kullaläger vad de tycker.

Nästa möte 6 mars kl 19-21 i Kyrkstugan.

13. Mötet avslutas

Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet

Justeras

Mats Hjerthén 2024-02-06

Jenny Planell 2025-02-06